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Subject:

Ja,

Groet

@provincie-utrecht.nl>Van:
Verzonden: woensdag 19 juni 2024 23:49

< @provincie-utrecht.nl>
@provincie-utrecht.nl>; @provincie-utrecht.nl>

Onderwerp: Fwd: Invulling spreidingswet - fast lane gesprekken

Beste

Zie onder de reactie van Wijk bij Duurstede en vraag waar jij vast antwoord op hebt.

Groet, Huib.

<rob.van .muilekom@provincie-utrecht.nl>Van:
Verzonden: woensdag, juni 19, 2024 11:44 PM

< @provincie-
<

Onderwerp: Fwd: Invulling spreidingswet - fast lane gesprekken

Hoi Huib,

Met hartelijke groet,

@provincie-utrecht.nl>
@provincie-utrecht.nl>;

Aan:
CC:

From:
Sent: 
To:
Cc:

Aan:
utrecht.nl>;

Rob van Muilekom
Gedeputeerde provincie Utrecht

Punt van aandacht is naast de inhoudelijke beoordeling overigens ook de vertrouwelijkheid van dit dossier. De 
plannen zijn nu vertrouwelijk heb ik begrepen (ook binnen de eigen organisatie). Voor opname in het PPWW is het 
nodig dat dit plan op een gegeven moment openbaar wordt. We willen voorkomen dat de omwonenden via de 
provincie horen dat ze woningen (en in dit geval ook asielzoekers) in hun directe woonomgeving krijgen. Op dat punt 
zoeken we ook nog even contact met de gemeente om te kijken of ze bereid zijn deze plannen in september op 
openbaar te zetten.

Het toevoegen van de locatie leidt tot een extra doorlooptijd van een maand. Dus dat betekent dat we begin 
november de stukken welk klaar moeten hebben en dat GS begin december een besluit neemt over het ontwerp 
(was 5 november). Daarna volgt nog de inspraak. Daarvoor kunnen we natuurlijk ook de uitkomst uit de planmer 
ambtelijk delen. Die is naar verwachting begin november klaar.

De PPWW weg wordt blijkbaar aanvaard en ik snap dat Buijtelaar op zoek is wanneer hij een positief 
signaal vanuit GS kan ontvangen. Als de plan MER positief is dan zouden we toch ook een signaal kunnen 
geven. OF is het moment wanneer wij als GS een besluit voor het ontwerp hebben genomen eind 2024?
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Onderwerp: Invulling spreidingswet - fast lane gesprekken

Beste Rob,

Met vriendelijke groet,

ijkbijDu urstede
<

0Agmn:Volg ons op

Onderwerp: Invulling spreidingswet - fast lane gesprekken

Beste Huib,

Aan:
CC:

Hans Buijtelaar 
wethouder

Van: Hans Buijtelaar
Verzonden: woensdag 19 juni 2024 10:50

Wonen, Vitale samenleving, Cultuur & Erfgoed, Recreatie & Toerisme, Arbeidsmarkt & Onderwijs, Sport & 
Gezondheid en Hart van de Heuvelrug

Graag kom ik hierbij terug op je bericht van 15 juni jl. aangaande de asielopvanglocaties die Wijk bij 
Duurstede heeft ingébracht in het kader van de spreidingswet.

Afgelopen zaterdag kreeg ik een appbericht van Huib van Essen. 
Ingesloten tref je mijn reactie hierop.

Karei de Grotestraat 30 | Postbus 83 | 3960 BB Wijk bij Duurstede |
www.wiikbijduurstede.nl

Van: Hans Buijtelaar <
Verzonden:
Aan:

1. Zoals tijdens het bestuurlijk overleg van 29 mei jl. reeds is aangegeven kiezen wij voor een 
permanente ontwikkeling op de aangegeven locaties Boomgaard II in Langbroek en op de locatie 
van de fruitteler Nell in Wijk bij Duurstede (waarbij de terugvaloptie naast de huidige gemeentewerf 
optioneel blijft).

2. Gelet op de provinciale afwegingen lijkt ons een toevoeging van beide locaties aan het PPWW een 
werkbaar voorstel waarbij de factor tijdigheid van beschikbaarheid nadere aandacht verdient. Indien

@provincie-utrecht.nl>
@wijkbijduurstede.nl>

@wijkbi jduurstede.nl>
19, 2024 11:36:21 AM

crob.van.muilekom@provincie-utrecht.nl>
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u urstede
<

Met vriendelijke groet,

Hans Buijtelaar 
wethouder

Graag verneem ik op welke wijze wij de onder punt 3 genoemde bestuurlijke overeenkomst kunnen 
materialiseren.

de toevoeging namelijk met direct geëffectueerd wordt, is er sprake van vertraging, zeker als wordt 
gesproken over het PPWW van 2026.

3. Zonder zekerheid van PPWW toevoeging zal er niets gebeuren, ook niet voor de ingangsdatum van 
die geactualiseerde PPWW. Om dit euvel te pareren wordt voorgesteld om - vooruitlopend op de 
toevoeging - reeds nu bestuurlijk overeen te komen dat GS PU en B&W WbD vastleggen dat beide 
locaties toegevoegd gaan worden. Met deze afspraak kunnen aan onze zijde de verdere 
werkzaamheden starten, kan COA starten met onderhandelingen over verkrijging van het perceel 
van de fruitteler en kunnen wij de communicatie naar onze inwoners plegen.

4. We zijn het er samen over eens dat een asielopvang van 5 jaar te kort is. Deze termijn is echter 
overgenomen uit één van de eerdere PRT presentaties.

□ O);Volg ons op

Karei de Grotestraat 30 | Postbus 83 | 3960 BB Wijk bij Duurstede |
www.wiikbijduurstede.nl
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